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Pavel Letko: Putin a jeho agenti v Čechách
infokuryr.cz/n/2024/01/07/pavel-letko-putin-a-jeho-agenti-v-cechach

Naše drahé zbraně zabíjejí chudé Rusy v Belgorodu a budou zabíjet
dál bůhví koho. Jenže o mužiky Černochové nejde. Černochové jde
o Izrael, USA, demokracii a další vznešené hodnoty Země. Člověk
s tím nemá nic společného.

Máme to v Čechách, na Moravě a v Slezsku štěstí na moudrou
a starostlivou vládu. Z médií nás z děsu před válkou uklidňují vojáci,
atombaba Drábová, politici i námi placené profesionální týmy jako
např. Krizový informační tým Ministerstva vnitra České
republiky. ZDE. Z jeho materiálu vyjímám:

Při vzrůstajících obavách z možného použití jaderných zbraní se jeví
jako nezbytné uklidnit českou společnost, předejít možné panice – jež
by se mohla projevit například vykupováním lékáren, otravami jódem

https://www.infokuryr.cz/n/2024/01/07/pavel-letko-putin-a-jeho-agenti-v-cechach/
https://www.mvcr.cz/clanek/krizovy-informacni-tym-ministerstva-vnitra.aspx
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nebo ozbrojováním – a ujistit občany České republiky, že jim nehrozí
žádné nebezpečí, respektive nejsou ani v případě použití jaderných
zbraní ohroženi na životě a zdraví.

„Mluvící hlavy“ k tématu –
 • genpor. Vladimír Vlček, HZS ČR

 • Dana Drábová, SUJB
 • policejní prezident genmjr. Martin Vondrášek

Pokud by Putin skutečně použil na Ukrajině taktické jaderné zbraně,
Česká republika a její obyvatelé nebudou přímo ohroženi.

 Ruské jaderné zbraně naší zemi přímo neohrožují. Musíme zabránit
tomu, aby jejich případné použití vyvolalo paniku, strach a nejistotu
mezi našimi spoluobčany. Naším největším nepřítelem totiž nejsou
jaderné zbraně, ale strach a slabost.

Ano, netřeba vyvolávat paniku. Pokud Rusko použije taktické jaderné
zbraně, bude to přesně podle instrukcí KRITu. Tedy jenom taková malá
bombička, která ovšem neposkytne Rusku nějakou zvláštní výhodu,
protože Ukrajinská armáda je prozíravě prořídlá a tak taková mini
bomba zabije jen několik tisíc, možná desítek tisíc Ukrajinců. To nám
samozřejmě umožní přijmout řadu opatření od zakroucení krkům
dezolátům po zakotvení vedoucí úlohy Národní fronty zvané aktuálně
“Pětikolalice” do zbrusu nové Ústavy nazvané po Otci zakladateli
novodobého demokratického práva v zemích Koruny české, Pavlu
Rychetském. Tedy nejen Letiště Václava Havla, ale i Ústava Pavla
Rychetského.

To bude poslední hřebíček do rakve všem dezolátům, rusofilům
a dalším přisluhovačům ruské pseudokultury. Pryč s Čajkovským, pryč
s Gagarinem, Netrebko neprojde! Volby budou napříště prováděny
výhradně korespondenčním způsobem, abychom se zbytečně
neshlukovali a neriskovali masakr obdobné intenzity jako na pražské
“fildě”. A nebo se vyhnuli útočným ruským raketám. Každopádně
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sčítací stroje mají vyzkoušeny v USA, takže se na spolehlivost
můžeme spolehnout. To vše samozřejmě předpokládá, že Putin použije
zbraně v rozsahu a způsobem určeném KRITem. Tedy bomby spadnou
maximálně na prořídlé řady ubohých Ukrajinců, nikoliv na chytré hlavy
Čechů v Praze. Vždyť za námi stojí USA. Podobně jako v roce 1938 za
námi stála Anglie a Francie a v roce 1939 stáli za Polskem. Říkalo se
tomu podivná válka. Němci přepadli Polsko, Anglie a Francie formálně
vyhlásily válku Německu, ale ve skutečnosti neudělali nic až do doby,
kdy to Adolfa přestalo bavit a vydal se na výlet do Paříže.

Je česká vláda líhní ruských zpravodajských služeb?

Tak si tak říkám, že Majdan, totiž násilné svržení demokraticky
zvoleného prezidenta Ukrajiny má ve skutečnosti zřejmě na svědomí
Putin. Zdánlivě to vypadalo na práci CIA, už i podle doznání Nulandové
(kterak USA investovaly do převratu 5 miliard dolarů), ale podle
dnešních událostí to vypadá na práci Putinovy tajné služby. Pokud totiž
stál před úkolem obnovit slávu a hranice Ruského impéria, potřeboval
především souhlas obyvatel Ruské federace. Přesněji řečeno nejen
souhlas, ale i souhlas s oběťmi, které tato cesta přinese. A jak podnítit
lid, aby vedl válku? Jak utužit ducha? Vzkřísit, zažehnout či posílit
nenávist a pohrdání k těm, které chci zotročit. To znamená např. najít
nějakou křivdu. Může být i stovky let stará, ale dá rozum, že čerstvá
bude lepší.

A tak nevím, zda AZOV a další neofašisté nebyli vyvinuti v Rusku,
podobně jako Hamás v Izraeli. Gauneři házející bomby na civilní
budovy Doněcka a vraždící v Oděse udělali pro posílení ruského
nacionalismu nekonečně více než všechna propagandistická ruská
média. A svým skrovným dílem Putinovi pomohli i jeho agenti původem
z České republiky. Kocáb, Schwarzenberg a lidé organizace „Člověk
v tísni“. Podporovali Majdan, pomohli Putinovi. Možná, že nebyli
agenty, ale jen „užitečnými idioty“ V. I. Lenina. Tak dlouho „bojovali“ za



4/7

demokracii na Ukrajině, až pomohli k jejímu zániku. Zatím je pro
Ukrajinu ztraceno kolem 20 % území, bude-li podpora EU a USA trvat
déle, nezbude z Ukrajiny nic. Možná nějaký státeček kolem Lvova,
který na sebe přijme jako nástupnický stát všechny dluhy. Splacení se
jistě dočkáme.

Kdyby Putin chtěl obnovit slávu Ruského impéria

Potřeboval by k tomu
a) sjednotit lid Ruské federace (vraždění Rusů a Západem
organizované každodenní „chvilky nenávisti“ k Rusům tomu dost
pomohly);

 b) vyvinout zbraně umožňující vedení války (nerozuměl jsem Putinovu
radostnému předvádění raket Kinžál, dnes už každý, včetně mě,
rozumí);

 c) osvobodit se z ekonomické nadvlády západních korporací (To
korporace provedly samy, Rusko hodili do vody v mylné naději, že se
utopí. Jenže Rusko se naučilo plavat. Západ se bleskově tzv
blitzkriegem zbavil možnosti ovlivňování, vydírání a manipulace);

 d) nahradit ideje „západní civilizace“ jinými hodnotami (K tomu mu
dopomáhají největší obdivovatelé Západu z řad Rusů. Buď utekli, a tak
jsou v očích veřejnosti zrádci a nebo zůstali a pořádají divoké mejdany
předčící naše „dozimetrové“ konzumenty kokainu z holých zadnic
o celé kilometry. V Rusku je vše tak nějak větší.)

Aktuálně, v předvánoční čas, ruské celebrity pořádaly party s dress-
code „co nejvíce nazí“. Vstupné milion rublů. Nu, dovedete si
představit, co to s většinovou společností po zveřejnění záběrů
z takového večírku udělalo. Vlastně nedovedete. To byste museli vidět.
Tyto celebrity udělaly pro diskreditaci západní ideologie takový kus
práce, který žádný ruský KRIT nesvede. Zrušené koncerty, zrušená
vystoupení, daňové kontroly, hrozby lynčem i mnohaletým vězením. Za
daňové úniky, propagaci LGBT apod.

https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/politicka-hlaska-vyrok-snemovna-havlicek-babis-kovarova-pekarova-jurecka-kokain.A221102_104432_domaci_klf
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Pořadatelka se v minulosti vyjadřovala proti Putinovi, podpořila
Navalného, vyjádřila se proti útoku na Ukrajinu a nic se jí nestalo. Ale
nahá se producírovat nebude, to jí lid neodpustí. Přesněji, nahá ano,
ale s drahokamy na zadku za 23 milionů a s příjmem milion rublů
denně? Tohle už není ani veřejné mlaskání. Pořadatelka pláče, prosí
ruský lid za odpuštění a popisuje tvrdý pád z výšky na zem ZDE. Není
vyloučeno, že fakt nekecá a něco jí opravdu došlo.

Posun v ruské společnosti

Rusové se cítí být součástí velkého světa a nejvíce Evropy. Ruská
kultura je tak provázána s kulturou evropskou, že rozvázat toto
propojení může jen fialový genius Lipánka, Černochové a Pekarové.
Ještě před 110 lety ruská šlechta mluvila stejně dobře francouzsky jako
rusky. Kultura i věda dosahovala světovou úroveň. Bída také,
samozřejmě.

A nyní, (tedy v roce 2022, nyní se potichoučku vracejí. Pssst) západní
automobilky odešly z Ruska a tím přinutily Rusy rozvinout svůj
automobilový průmysl. A tak je to se vším. To, co by musel Putin dělat
a nevěrohodně vysvětlovat prostřednictvím obstrukcí, omezením přílivu
kapitálu a deformací trhu, udělaly západní korporace za nadšeného
aplausu médií. Putin nemusel vysvětlovat a vnucovat svou vizi
soběstačného Ruska bez západního „pozlátka“. Tuto vizi prosadili vrazi
z Oděsy, pochodující v Kyjevě pod fašistickým symboly stejně jako
mezinárodní sportovně-politické organizace ostrakizující ruské
sportovce.

Naši „užiteční idioti“ či Putinovi agenti zakázali v naší Státní opeře
Čajkovského a tím udělali Putinovi ať už vědomě nebo nevědomě
velkou službu. Podobně jako žhář, který podpálil Říšský sněm, pomohl
Říši. Nemylme se, že by o takových krocích v Rusku nevěděli. Naopak,
Putin podobné kroky ukazuje v ruské televizi. Jak to působí na Rusy, se
můžete jen domyslet.

https://en.wikipedia.org/wiki/Nastya_Ivleeva
https://www.fdb.cz/film/pumpari-od-zlate-podkovy/hlasky/24638
https://www.youtube.com/watch?v=50LOGfPxqGY&ab_channel=paparazzinews
https://www.novinky.cz/clanek/kultura-narodni-divadlo-zrusilo-cajkovskeho-cast-dila-propaguje-nepremozitelnou-armadu-40391374
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Vzpomínám, že v roce 2018, kdy ještě hysterie zdaleka nebyla na
dnešní úrovni, se mně žena v muzeu v Petrozavodsku po informaci, že
jsme z Čech, zeptala „proč nás tolik na Západě nenávidíte“? Přivedla
mě do rozpaků, něco jsem blekotal, ale ta nenávist k Rusům je opravdu
zcela iracionální, šílená, nesmyslná a hloupá, že se nedá na tom nic
vysvětlovat. Proč nenávidíme Rusku v Petrozavodsku? Proč se
posmíváme “mužikům,“ kteří vyvinuly jadernou bombu, postavili naší
jadernou elektrárnu a jako první na světě vylétli do kosmu? Proč se
posmíváme národu, který obývá největší kus Země?

Protože jsme pyšní. Tak měla znít moje odpověď. Postavili jsme Rusy
za trest do kouta. Poukazujeme na třísky v očích Rusů a břevna v
očích Západu velkomyslně přehlížíme. Těžíme z práce našich předků,
rasistů, kolonizátorů a otrokářů. Našim krédem je: „Více!“ . Více všeho.
Drancovat Zemi. Indiánům rezervace, černochům bídu a otroctví,
Palestincům nic. Jsme stále panskou rasou. Hordy z východu, Rusové,
se musí podřídit jako černoši, indiáni a Palestinci. Naděje na spolupráci
národů z doby dialogu Reagan – Gorbačov a později Bush st. –
Gorbačov jsou dávno pryč. Černochová s Lipánkem jsou symptomem
pyšné ubohosti myši, která řvala. Naše drahé zbraně zabíjejí chudé
Rusy v Belgorodu a budou zabíjet dál bůhví koho. Jenže o mužiky
Černochové nejde. Černochové jde o Izrael, USA, demokracii a další
vznešené hodnoty Země. Člověk s tím nemá nic společného.

 Pavel Letko

https://e-republika.cz/article4685-Putin-a-jeho-agenti-v-Cechach
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